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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over de kosten voor reizen van ambtenaren naar Saba, St. 
Eustatius en Bonaire (ingezonden 24 augustus 2012). 

Vraag 1
Hoeveel geld hebben de verschillende ministeries vanaf 1 januari 2010 
uitgegeven aan reiskosten voor ambtenaren naar Saba, Statia en Bonaire?1 

Kunt u dit overzicht voor 12 september naar de Tweede Kamer sturen? 

Vraag 2
Is het waar dat Saba bezoek heeft gehad van ambtenaren voor de implemen-
tatie en controle van regels met betrekking tot tv-media, terwijl dit eiland 
helemaal geen tv-media heeft? Deelt u de opvatting dat ook heel veel andere 
reizen niet noodzakelijk zijn geweest, omdat de regels die ambtenaren zouden 
moeten implementeren en controleren niet voor deze eilanden van toepas-
sing zijn? 

Vraag 3
Deelt u de opvatting dat overbodige reizen door ambtenaren vele miljoenen 
euros kosten en dat dit geld veel beter geïnvesteerd kan worden in de 
bewoners op de eilanden? 

Vraag 4
Deelt u de opvatting dat onnodig gereis door ambtenaren ook het gevolg is 
van de staatsrechtelijke constructie dat deze eilanden grotendeels bestuurd 
worden vanuit ministeries, waar ambtenaren veel verstand hebben van 
regels, maar niet van lokaal bestuur? 

Vraag 5
Deelt u de opvatting dat het veel beter zou zijn als op de eilanden enkele 
mensen aanwezig zouden zijn met veel ervaring in kleinschalig lokaal bestuur, 
die veel minder bezig zijn met het handhaven van regels en veel meer met 
het oplossen van praktische problemen? 

1 RTL Nieuws, 23 augustus 2012
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Toelichting: 

deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Heijnen en Van Dam (PvdA), ingezonden 24 augustus 2012 (vraagnummer 
2012Z15338).
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